
 
 
 

Møteinnkalling nr. 3/2018 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Tinbua, Rådhuset 
Møtedato: 12.04.2018 
Tid: 10:00 

 
Forfall meldes til utvalgssekretær Anne M. Standahl, som sørger for innkalling av 
varamedlem.  
Varamedlemmer møter kun ved spesiell innkalling. 
 
Innkalling er sendt til:   
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun ORD AP 
Hans Eide VARAORD SP 
Sissel Eide Fremstad MEDL AP 
Anne Torill Rødsjø MEDL AP 
Walter Braa MEDL FRP 
Einar Aaland MEDL H 
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Saksnr Innhold Lukket 

 Referatsaker:  
RS 18/7 Søknad om startlån X 
RS 18/8 Startlån søknad X 
RS 18/9 Søknad om startlån X 
RS 18/10 Startlån X 
RS 18/11 Søknad om startlån X 
RS 18/12 Startlån søknad (Ref=124461) X 
RS 18/13 Svar på søknad om endring av bevilling - nye 

lokaler i Statens Hus 
 

RS 18/14 Svar på søknad offentlig  skjenkebevilling i Varden 
forsamlingshus 31.03.18 

 

RS 18/15 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling i 
Folkvang forsamlingshus 13.04.18 

 

RS 18/16 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling på 
Foreningsbrygga 02.06.18 og 25.08.18 
 

 

 Saker til behandling:  
PS 18/15 Ansvarlig lån Kopparn Utvikling AS  
PS 18/16 Kirkeorgel Jøssund kirke  
PS 18/17 Endring av bevilling for Palermo Restaurant - ny 

lokaler i Statens Hus 
 

PS 18/18 Kulturmidler 2018  
PS 18/19 Elveng - nytt vannrensesystem  
PS 18/20 Kommunal overtakelse av Nes Vassverk  
PS 18/21 Tilskuddsordning for bredbåndsutbygging og 

mobildekning 2018 – innmelding av områder for 
utbygging av breiband- og mobildekning som kan 
være aktuelle å søke støtte på 
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Referatsaker:

RS 18/7 Søknad om startlån

RS 18/8 Startlån søknad

RS 18/9 Søknad om startlån

RS 18/10 Startlån

RS 18/11 Søknad om startlån

RS 18/12 Startlån søknad (Ref=124461)

RS 18/13 Svar på søknad om endring av bevilling - nye lokaler i Statens 
Hus

RS 18/14 Svar på søknad offentlig  skjenkebevilling i Varden 
forsamlingshus 31.03.18

RS 18/15 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling i Folkvang 
forsamlingshus 13.04.18

RS 18/16 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling på 
Foreningsbrygga 02.06.18 og 25.08.18

Saker til behandling:



PS 18/15 Ansvarlig lån Kopparn Utvikling AS



  
 

Arkiv: 251 
Dato: 26.11.2017 

SAKSFRAMLEGG 

Saksnr Utvalg Møtedato 
18/15 Formannskapet 12.04.2018 
 Kommunestyret  
 

 
 
Saksbehandler: Geir Aune 
 
Ansvarlig lån Kopparn Utvikling AS  
 
 
 
Sakens bakgrunn og innhold: 
I sak 13/52 ble følgende vedtatt: 

Bjugn kommunestyre innvilger Kopparn Utvikling AS 2 års avdragsfrihet på lånet gitt 
i k.sak 13/46. 

Dette medfører at lånet skulle ha vært påbegynt nedbetalt i 2016.   Selskapet tok intet initiativ 
for å forlenge avdragsfriheten og økonomiavdelingen glemte dessverre å følge opp saken.  
Renter på lånet har vært innkrevd. 
 
I kvalitetsmeldingen for næring (f.sak 17/34) ble det vedtatt følgende: 
  

 Kopparn utvikling AS videreføres.  
 Driften sikres gjennom kommunalt tilskudd og næringssjef i Bjugn kommune stilles 

til rådighet for selskapet som er daglig leder.  
 Det utarbeides tydelige mål for selskapets aktivitet.  
 Bjugn kommune overtar låneforpliktelsene til selskapet.  
 Inntekter fra selskapet brukes i hovedsak til næringsutvikling i tråd med selskapets 

mål som for eksempel til investeringer som kan gi næringsutvikling på 
Valsneset/Vågan.  

 Generalforsamlingen gjør en vurdering på hvilken kompetanse man ønsker i styret og 
hvilken kompetanse man skal kjøpe inn ved behov.  

 Det utarbeides en egen sak om Valsneset Utvikling KF.  
 

Lånet ble etablert ved opprettelsen av VEI AS (forløperen til Kopparn Utvikling AS) hvor 
kommunen gikk inn med 2,8 mill kroner (verdien av tomteområdene).  Økningen opp til 13,5 
mill kr kom ved overtagelsen fra SIVA AS hvor det bl a måtte refinansiere selskapet grunnet 
byggingen av bygget til Botngaard AS.  Da dette bygget ble solgt ble det vedtatt å benytte 
midlene til fortsatt næringsutvikling i steden for å nedbetale det ansvarlige lånet.  
 
Kulepunkt fire blir noe upresist da lånet er fra Bjugn kommune og til Kopparn Utvikling AS.  
Betingelsen i kulepunktet kan løses ved at lånet enten ettergis eller gjøres rente- og 
avdragsfritt. 
 
Ut i fra kjennskapet til selskapets økonomiske situasjon er det i budsjettet for 2017 lagt inn et 
redusert beløp på renter og ingen godtgjøring for daglig ledelse. 
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Det er nå en mulighet for at selskapet kan bli tilført midler gjennom utleie av areal til 
vindmøller i et større omgang enn pr i dag. 
 
 
Vurdering: 
Selskapet kan tilføres midler enten gjennom driftstilskudd eller ved å øke det ansvarlige 
lånet.  Et årlig driftstilskudd må avstemmes opp mot hva selskapet forventer å få 
gjennomført.  Det må antas at det vil ligge i størrelsesorden kr 300.00 – kr 500.000.  Ved 
årlige driftstilskudd vil selskapet være mer avhengig av utviklingen i den kommunale 
økonomien og det kan være vanskelig å legge opp en langsiktig strategi. 
 
Dersom man velger å øke det ansvarlige lånet anbefales det som sagt å gjøre lånet rente og 
avdragsfritt i en lengre periode.   
Det må også vurderes hvilken eierstrategi kommunen legger opp til og hvilken 
tilbakerapportering som kreves.  Dette for å sikre at midlene benyttes slik kommunestyret 
ønsker. 
 
Det kan også legges opp til en kombinasjon hvor man øker det ansvarlig lånet noe for å sikre 
likviditeten i selskapet, men samtidig har et driftstilskudd ut fra hva selskapet planlegger å 
gjennomføre.  Det vil si at tilskuddet ytes ut i fra hva selskapet har av planer for kommende 
år og vil da kunne variere fra år til år. 
 
Det vil også være fornuftig å se på Valsneset Utvikling KF og en mulighet for å innfusjonere 
hele eller deler av dette selskapet inn i Kopparn Utvikling AS.  Det vil komme en separat sak 
på dette. 
 
Oppsummering: 
Det anbefales å slette det eksisterende ansvarlige lånet og gi et mindre ansvarlig lån for å 
sikre videre drift.  Det vil gi minst innvirkning på den kommunale drifta og også sikrer 
selskapet muligheten til en langsiktig tenkning. 
Lånet finansieres ved bruk av det ubundne investeringsfondet. 
 
Det bør samtidig utarbeides en eierstrategi og en klar beskrivelse av hva kommunen forventer 
av selskapet. 
 
Det skal framlegges en vurdering av innfusjonering av Valsneset Utvikling KF i Kopparn 
Utvikling AS 
 
Rådmannens innstilling: 

1. Det ansvarlig lånet til Kopparn utvikling AS på 13,5 mill kroner slettes. 
2. Det gis et nytt ansvarlig lån på 2,0 mill kroner. 
3. Lånet gjøres rente og avdragsfritt. 
4. Lånet finansieres ved bruk av ubundet investeringsfond. 
5. Rådmannen får fullmakt til å endre budsjettet tilsvarende. 
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Arkiv: 150 
Dato: 06.02.2018 

SAKSFRAMLEGG 

Saksnr Utvalg Møtedato 
18/16 Formannskapet 12.04.2018 
 Kommunestyret  
 

 
 
Saksbehandler: Geir Aune 
 
Kirkeorgel Jøssund kirke  
 
Vedlegg: tilbud på orgel med beskrivelse 
 
Sakens bakgrunn og innhold: 
I k.sak 17/70 ble det blant annet søkt om følgende: 
 
I tillegg søkes det om kr 400.000 til digitalt orgel i Jøssund kirke. Begrunnelsen for behovet er 
som følger:  
Jøssund kirke har i dag ett rimelig pipeorgel, med materialbruk som ikke er egnet for vårt 
varierte kystklima. Det medfører at orgelet ikke holder stemming og blir falskt. Vi stemte orgelet 
før julekonsertene. Uka etter var det ustemt igjen. Fellesrådet har vurdert følgende løsninger:  
1. Treverket som er brukt er for dårlig – det takler ikke temperatursvingninger. Det medfører at 

orgelet blir surt med en gang etter at det er stemt. En provisorisk løsning med å skifte ut 
treverk på manualene koster kr 18 000,- på hvert manual. Resultatet er veldig usikkert og 
organisten har ikke mye tro på det. 

2. Å kjøpe et nytt digitalt orgel som omsøkt.  
3. Nytt pipeorgel som er bra og stort nok vil koste flere millioner. Det anser vi ikke som 

realistisk. Vi får heller ta vare på de gode pipeorglene i de kirkene som har. Blant annet 
Hegvik.  

Orgelet er Tsjekkisk og ble montert i kirka i 1993.  
 
For å kunne levere en akseptabel «opplevelse»/«tjeneste» så bør hver kirke ha orgel og annet 
utstyr som fungerer tilfredsstillende.  

 
Under oppsummering hadde vi følgende: 
Under forutsetning av uendret antall kirker så ser vi det som akseptabelt å være med på en 
investering i nytt orgel og foreslår å ta det på neste års budsjett og ikke som en tilleggs-
bevilgning. 
 
Ved budsjettet for 2018 ble dette dessverre avglemt. 
 
Beregnet kostnad for orgelet er kr 385.000 pluss moms.  Det er kommet et alternativt til bud på et 
bedre orgel som er mer egnet til kirkekonserter. Kostnaden for det er på kr 525.000 pluss moms. 
 
Oppsummering: 
Vi har samme konkusjon som i sak 17/70: «Under forutsetning av uendret antall kirker så ser vi 
det som akseptabelt å være med på en investering i nytt orgel».  Dette for som sagt å kunne yte en 
akseptabel tjeneste. 
Det er begrenset med konkurranse innen dette markedet og ut i fra innhentede opplysninger 
virker tilbudet å være i riktig prisleie.  Det forutsettes at innkjøpet blir konkurranseutsatt i htt til 
reglene om offentlige anskaffelser. 
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Det hadde for kultusreskoren vært ønskelig med det dyreste og mest avanserte orgelet, da det 
hadde gitt større mulighet til kirkekonserter 
 
 
Rådmannens innstilling: 

1. Bjugn kommune yter et tilskudd på kr 385.000 til anskaffelse av nytt orgel i Jøssund 
kirke. 

2. Tilskuddet dekkes med økt låneopptak 
3. Rådmannen får fullmakt til å regulere budsjettet tilsvarende 
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Arkiv: U63 
Dato: 19.03.2018 

SAKSFRAMLEGG 

Saksnr Utvalg Møtedato 
18/17 Formannskapet 12.04.2018 
 

 
 
Saksbehandler: Arnlaug Lund Jakobsen 
 
Endring av bevilling for Palermo Restaurant - nye lokaler i Statens Hus  
 
Vedlegg: 
1 Skisse over uteareal 
 
Sakens bakgrunn og innhold: 
 
Palermo Restaurant v/Keivan Khojoz, org.nr. 897 258 102, søker om å flytte virksomheten fra 
Mølla kjøpesenter til lokalene der det tidligere har vært restaurantdrift i Statens Hus. 
Det søkes om de samme rettighetene som virksomhet innehar pr. i dag, dvs. øl, vin og brennevin, 
i samsvar med de lokale forskriftene til alkohol- og serveringslov. I tillegg søkes det om 
serverings- og skjenkebevilling på uteområde, jfr. vedlagte skisse. 
 
Ansvarlig for serverings- og skjenkebevillingen er som før:  
Keivan Khojoz  styrer  
Heshjar Hadji-Ali  stedfortreder  
 
Bedriften starter opp inn i nye lokaler i uke 12. For å få kontinuerlig drift, valgte rådmannen 
å gi et midlertidig vedtak på bevillingen i sak 24/2018, dvs. fram til endelig behandling i 
formannskapet. 
 
Både styrer og stedfortreder har avlagt nødvendige prøver.  
Det er ikke bedt om uttalelse til NAV, politiet eller avgiftsmyndigheter, da dette kun gjelder 
flytting av lokalitet.  
Myndighetene vil bli varslet med kopi av vedtaket. 
 
Serveringsbevilling gis uten tidsbegrensning, og skal innvilges dersom kravene i loven er oppfylt 
og det ikke foreligger forhold som av politimessige hensyn gjør det utilrådelig at 
serveringsbevilling gis.  
 
Skjenkebevillinger kan gis maksimalt til 30.09. året etter kommunevalget, og de kan begrenses til 
kortere tidsrom. Av næringsmessige årsaker bør ikke bevillingsperioden begrenses uten at det 
foreligger spesielle årsaker til det.  
Skjenketid i serveringslokaler og på terrasse er fastsatt i lokale forskrifter.  
 
Behandling av søknad om skjenkebevilling er å betrakte som et enkeltvedtak med klageadgang til 
fylkesmannen, og evt. avslag må begrunnes.  
I h.h.t. merknadene til loven skal fylkesmannen ved klage kun foreta en lovlighetskontroll, d.v.s. 
kontrollere at saken er underlagt riktig saksbehandling, vedtatt av riktig organ o.s.v. Kommunens 
frie skjønn skal ikke overprøves, men fylkesmannen kan vurdere om vedtaket er urimelig eller 
innebærer usaklig forskjellsbehandling.  
Det skal imidlertid mye til før et vedtak kan betraktes som myndighetsmisbruk, da det er 
kommunen selv som legger føringer på den lokale alkoholpolitikken.  
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Også kommunens vedtak om serveringsbevilling kan påklages til fylkesmannen, jf 
serveringslovens § 27. 
 
Vurdering: 
 
Det aktuelle serveringsstedet har vært drevet i mange år, og det er viktig å opprettholde tilbudet.  
 
Rådmannen har i sak 13/98 gitt fullmakt til å fastsette den årlige skjenkeavgiften innenfor de 
rammer som er gitt av departementet, og det vil bli gjort samtidig med at melding om 
bevillingsvedtaket sendes ut.  
Rådmannen er også gitt fullmakt til å godkjenne evt. ny styrer og stedfortreder i bevillings-
perioden hvis det skulle bli nødvendig. 
 
Folkehelsevurdering: 
 
Alkohollovens formålsparagraf legges til grunn for skjenking i lovlig og kontrollerte former.  
Gode spisetilbud til innbyggere og tilreisende er viktig. 
 
Oppsummering: 
 
Rådmannen anbefaler at søknaden om uteservering og flytting av lokalitet fra Mølla kjøpesenter 
til Statens hus godkjennes. 
 
 
Rådmannens innstilling: 
1. Palermo Restaurant, org.nr. 897 258 102 gis serverings- og skjenkebevilling for all 

alkoholholdig drikk i serveringslokaler i Statens hus.  
2. Serverings- og skjenketid er fastsatt i lokale forskrifter til serverings- og alkohollov §§ 2 og 

3, og skjenketiden for all alkoholholdig drikk kan utvides til kl. 02.00 fredag og lørdag, samt 
kveld før og på bevegelige hellig- og høytidsdager, jf. andre ledd § 3.  

3. Bevillingen i pkt. 1 gjelder også uteområde med skjenketid i h.h.t. § 4 i lokale forskrifter til 
serverings- og alkohollov.  

4. Keivan Khojoz er tidligere godkjent som styrer og Heshjar Hadji-Ali er godkjent som 
stedfortreder for bevillingen.  

5. Bevillingene gis på følgende betingelser:  
 Uteområder for servering og skjenking må skjermes for innsyn i den grad det kan sjenere 

allmennheten.  
 Mattilsynets krav må til enhver tid etterkommes  
 Det tas forbehold om at endringer i sentralt lovverk i løpet av bevillingsperioden kan 

medføre endringer i lokale forskrifter.  
6. Serveringsbevillingen gis uten tidsbegrensning, mens skjenkebevillingen gis til 30.09.2020, 

jfr. alkohollovens § 1-6.  
7. Avgift i h.h.t alkoholloven bestemmelser fastsettes av rådmannen i h.h.t. delegert myndighet.  
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Arkiv: 223 
Dato: 21.03.2018 

SAKSFRAMLEGG 

Saksnr Utvalg Møtedato 
18/18 Formannskapet 12.04.2018 
 

 
 
Saksbehandler: Ådne Røkkum 
 
 
Kulturmidler 2018  
 
 
Vedlegg: oversikt over søknader om kulturmidler 2018 
 
Sakens bakgrunn og innhold: 
Mulighetene for å søke om kulturmidler i Bjugn kommune er bekjentgjort gjennom kommunens 
hjemmesider, facebookside og annonse i Fosna-Folket. 
Etter søknadsfristens utløp (01. mars) er det kommet inn 12 søknader (se vedlegg).  
 
Oversikt over kulturmidler 2017:  
1. Budsjettpost 3750, museer/kulturminnebevaring : kr 130.000,-  
2. Budsjettpost 3770, kunstformidling : kr 75.000,-  
3. Budsjettpost 3852, andre kulturformål : kr 20.000,-  
 
Musikalen «Sild, synd og sang» v/Ljom produksjoner søker også om kr 25.000,- i kulturmidler 
for å sette opp musikalen i Bjugn kulturhus i november 2018. I 2016 ble det bevilget kr 18.000,- i 
støtte til prosjektet og en slik tildeling over ordinært budsjett vil medføre betydelig mindre midler 
til fordeling til andre søkere. 
Rådmannen foreslå derfor at Ljom produksjoner innvilges en støtte på kr 20.000,- og at dette 
dekkes inn ved en tilleggsbevilgning. 
 
Folkehelsevurdering:  
Støtte til lag og foreninger er et viktig bidrag til å opprettholde frivillig innsats og aktivitet,  
og gjennom dette bidra til en bedre folkehelse for alle.  
 
Vurdering/oppsummering:  
Etter utlysning av kulturmidler for 2018 er det kommet inn 12 søknader fra 11 søkere, 
7 av søkere er fra lokale lag og foreninger og enkeltpersoner med tilhørighet i Bjugn kommune. 
2 søkere har i hovedsak sin aktivitet i Bjugn og Ørland, og 2 søkere har sin aktivitet rettet mot 
Fosen og Froan. 
En søknad er fra en privatperson som formidler konserter og kulturopplevelser som i 
utgangspunktet ikke er kommersielt lønnsømme, og ut fra et genuint ønske om å bidra til en 
større bredde i kulturtilbudet i Fosen.  
I saksfremlegget forslås det at fast driftsstøtte til Bjugn bygdatunlag – Mølnargården videreføres.  
Det foreslås videre at Ljom produksjoner innvilges en prosjektstøtte på kr 20.000,- for å sette opp 
musikalen «Sild. Synd og sang» i Bjugn kulturhus, november 2018. 
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Rådmannens innstilling: 
Bjugn formannskapet fordeler kulturmidler for 2018 slik: 
Bjugn bygdatunlag – Mølnargården – Driftstilskudd  kr. 130.000,- 
 
Botngård skolemusikk      kr.   45.000,- 
Fagerenget skolemusikk      kr.   25.000,- 
Maria Nordseth Garli      kr.     1.000,- 
Sandnes Songlag       kr.     3.000,- 
Fosenklang        kr.     1.000,- 
 
Bjugn skytterlag       kr.     5.000,- 
Lysøysundet skytterlag      kr.     5.000,- 
Fosen Historielag       kr.     5.000,- 
Stiftelsen Halten       kr.     5.000,- 
 
Ljom produksjoner       kr.   20.000,- 
Beløpet er en tilleggsbevilgning til kulturmidlene og dekkes inn i 1. budjsettsaldering 2018. 
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Oversikt over søknader om kulturmidler 2018    
Post 14703.230.3750 - Kulturvern Forslag Søkn.sum 
 Budsjett kr. 130.000,- 2017 2018 2018 
01 Bjugn bygdatunlag – Mølnargården 

Driftstilskudd 
100.000,- 130.000,- 130.000,- 

02 Bjugn bygdatunlag – Mølnargården 
Søker om tilskudd til utskifting og 
demontering av fyrkjel i fjøset. 
 

0 0 40.000,- 

    170.000,- 
Post 14703.230.3770 
SANG - MUSIKK -TEATER - REYV 

Forslag Søkn.sum 

 Budsjett: kr. 75.000,- 2017 2018 2018 
01 Botngård skolemusikk 

22 medlemmer under 16 år og 40 
medlemmer over 16 år.  26 aktive 
medlemmer over og under 16 år. Søker om 
midler til drift av korpset. 

40.000,- 45.000,- 63.000,- 

02 Fagerenget skolemusikk 
4 medlemmer under 16 år og 11 
medlemmer over 16 år.  
Tilskuddet skal brukes til drift av korpset. 

30.000,- 25.000,- 30.000,- 

03 Maria Nordseth Garli 
Upop – samtidsmusikk mm. Konserter på 
mange arenaer og med ulike sjangere.  

2.000,- 1.000,- 5.000,- 

04 Sandnes Songlag 
33 aktive medlemmer over 16 år. 
Søker om tilskudd til utstyr. 

1.000,- 3.000,- 5.000,- 

05 Fosenklang 
13 aktive medlemmer over 16 år. 
Søker om tilskudd til Champagne-aften 

0 1.000,- 10.573,- 

06 Ljom Produksjoner 
Søknad om støtte til ny oppsetting av 
«Sild,Synd og Sang» 

0 20.000,- 25.000,- 

    138.573,- 
Post 14703.230.3852 - øvrige kulturformål Forslag Søkn. sum 
 Budsjett kr. 20.000,- 2017 2018  
01 Bjugn skytterlag 

144  medlemmer over og under 16 år. 
40 aktive medlemmer 
Søker om tilskudd til rekrutteringstiltak. 

5.000,- 5.000,- 15.000,- 

02 Lysøysund skytterlag 
23 medlemmer under 16 år 
65 medlemmer over 16 år 
Søker støtte til ny elektronisk skiver, 
oppbygging av selve banen og elektronic 

0 5.000,- 150.000,- 

03 Fosen Historielag 0 5.000,- 57.864,- 
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Søker om tilskudd til innspurten med bind 2 
av regionshistorien for de 11 
kystkommunene i gamle Sør-Trøndelag, 
tidligere Fosen Fogderi. 

04 Stiftelsen Halten 
Stiftelsen Halten NDM- søknad om økonomisk 
støtte til videre gjennomføring av 
utviklingsplan. Stiftelsens primære formål er å 
forvalte eiendommene på fiskeværet Halten, og 
utvikle fiskeværet Halten til et levende og aktivt 
kystkulturminne. 

0 5.000,- 20.000,- 

    242.864,- 
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Arkiv:  
Dato: 04.04.2018 

SAKSFRAMLEGG 

Saksnr Utvalg Møtedato 
18/19 Formannskapet 12.04.2018 
 

 
 
Saksbehandler: Nils Braa 
 
Elveng - nytt vannrensesystem  
 
Vedlegg: 
1 Elveng - Notat 
2 Elveng - kostnadsberegning 
3 10 Flytskjema - Elveng vannverk 
 
Sakens bakgrunn og innhold: 
Bjugn kommune har et vannrenseanlegg på Elveng som forsyner ca50 abonnenter. 
Vannrenseanlegget ble bygd i 1995 og har i dag rensing med Unik filtersystem og 
desinfeksjons med UV. Det har i den senere tiden vært et økende antall og omfattende 
driftsproblemer på anlegget. Det er brukt mye ressurser på å løse driftsproblemene som har 
oppstått.  
Vannrenseanlegget er ustabilt både med hensyn til leveranse av mengde og kvalitet. 
Det er vannmagasin ved anlegget slik at en har unngått at abonnentene har blitt vesentlig 
berørt av driftsproblemene. 
 
Vurdering: 
Ut fra at vi har til stadighet driftsproblemer med eksisterende vannrensemetode er det 
ønskelig å benytte annen rensemetode enn dagens.  
Anlegg og drift har engasjert Rambøll og en har i samarbeid med de vurdert alternative 
vannrensemetoder. Membranfiltrering vurderes ut fra dette å være den best egnet metode. 
Det er vurdert at eksisterende bygg er lite egnet til å huse et nytt membranfilteranlegg og det 
anbefales at det settes opp et nytt bygg. 
Nytt vannrenseanlegg inkludert bygg er kostnadsberegnet til 4,1 mil i prosjektkostnad. 
Inkludert grunnarbeid og uforutsette kostnader antas kostnadene å bli kr 5,0 mil.  
 
Oppsummering: 
 
Anlegg og drift anbefaler at det bevilges kr 5 000 000,- til bygging av nytt vannrenseanlegg 
på Elveng. 
 
Rådmannens innstilling: 

1. Det bevilges kr 5 000 000,- til bygging av nytt vannrenseanlegg på Elveng. 
2. Finansieres med bruk av lån. 
3. Rådmannen får fullmakt til å justere budsjettet tilsvarende. 
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Fra: Synne Agnete Gjøvik Sortland[synne.sortland@ramboll.no]
Dato: 27.02.2018 15:25:55
Til: Braa Nils
Tittel: RE: Elveng

Hei

Vedlagt er redigert notat. Det er kapittel 4.3, 5 og 8 som er endret fra tidligere versjon.

Jeg sender over redigert flytskjema i løpet av dagen.

Med vennlig hilsen
Synne Agnete Gjøvik Sortland
Rambøll Vann
M +47 91 55 57 81
synne.sortland@ramboll.no

-----Original Message-----
From: Synne Agnete Gjøvik Sortland
Sent: tirsdag 27. februar 2018 13.20
To: 'Braa Nils' <Nils.Braa@bjugn.kommune.no>
Subject: RE: Elveng

Hei

Vedlagt er kostnadsberegning for Elveng. Jeg oversender redigert notat i løpet av dagen.

Med vennlig hilsen
Synne Agnete Gjøvik Sortland
Rambøll Vann
M +47 91 55 57 81
synne.sortland@ramboll.no

-----Original Message-----
From: Braa Nils [mailto:Nils.Braa@bjugn.kommune.no]
Sent: tirsdag 27. februar 2018 09.09
To: Synne Agnete Gjøvik Sortland <synne.sortland@ramboll.no>
Cc: Eggen Per Bjørn <Per.Bjorn.Eggen@bjugn.kommune.no>
Subject: SV: Elveng

Hei, forutsett at bygge arbeidet utføres av innleid firma.

Med hilsen
Nils Kristian Braa
Ingeniør
www.bjugn.kommune.no
nils.braa@bjugn.kommune.no
http://www.visbrosjyre.no/bjugn_kommune/MailView
952 25 653
72 51 95 77
Alf Nebbs gt 2

_________________________________________________________________________________________________

Epost fra og til Bjugn kommune er offentlig. Bevaringsverdig epost arkiveres og blir dermed synlig på postlista.

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Synne Agnete Gjøvik Sortland [mailto:synne.sortland@ramboll.no]
Sendt: 26. februar 2018 14:24
Til: Braa Nils <Nils.Braa@bjugn.kommune.no>
Emne: RE: Elveng
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Hei

Takk for tålmodighet. Saken prioriteres, og jeg skal sende over prisoverslag i løpet av morgendagen.

Jeg så på saken med en kollega nå og ut fra oversendte bilder er det mer fornuftig å plassere hele renseprosessen i nytt
bygg. UV vil trolig kunne gjenbrukes, men vi anbefaler at det installeres en ekstra UV for å øke sikkerheten for hygienisk
barriere på anlegget.

Jeg kommer til å dele opp kostnadene i bygg og maksin/prosess-kostnader. Er det aktuelt for dere å sette opp bygget selv,
eller skal dette uansett settes bort?

Med vennlig hilsen
Synne Agnete Gjøvik Sortland
Rambøll Vann
M +47 91 55 57 81
synne.sortland@ramboll.no

-----Original Message-----
From: Braa Nils [mailto:Nils.Braa@bjugn.kommune.no]
Sent: søndag 25. februar 2018 17.51
To: Synne Agnete Gjøvik Sortland <synne.sortland@ramboll.no>
Cc: Eggen Per Bjørn <Per.Bjorn.Eggen@bjugn.kommune.no>
Subject: SV: Elveng

Hei, jeg skal legge fram en sak i formannskapet og må nødvendig info om saken på tirsdag for å rekke å skrive sak - sende
ut på onsdag.

Ber derfor om at dere prioriterer dette.

Med hilsen
Nils Kristian Braa
Ingeniør
www.bjugn.kommune.no
nils.braa@bjugn.kommune.no
http://www.visbrosjyre.no/bjugn_kommune/MailView
952 25 653
72 51 95 77
Alf Nebbs gt 2

_________________________________________________________________________________________________

Epost fra og til Bjugn kommune er offentlig. Bevaringsverdig epost arkiveres og blir dermed synlig på postlista.

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Synne Agnete Gjøvik Sortland [mailto:synne.sortland@ramboll.no]
Sendt: 21. februar 2018 23:13
Til: Braa Nils <Nils.Braa@bjugn.kommune.no>
Emne: RE: Elveng

Hei

Beklager at du ikke har hørt fra meg i dag.

Generelt så er det et veldig høyt tempo på avdelingen nå, og i tillegg har vår mann på avdelinga som er ekspert på
vannrensing  vært fraværende mye at starten på året. Først med en legere ferie, med jobbreiser og i de siste med sykdom.
Jeg har derfor dessverre ikke fått gjennomgått prosjektet med han, og det er det jeg skulle få gjort nå de siste dagene.

Jeg er klar over at dette prosjektet har dratt ut i tid opp mot det som tidligere har blitt forespeilet. Men jeg kan forsikre om
at jeg ikke har glemt dere, og jobber med å få sende over informasjon så raskt som mulig.

Det jeg har notert følgende gjenstående arbeid:
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-  Kostnadsoverslag over skissert utbygging

- Finne aktuelle avløpsmengder fra kjemisk vask (svar angående dette fra leverandør er vist nedenfor. Jeg kan redigere dette
inn i  notatet)

- Vurdere gjenbruk av eksisterende anlegg ut fra oversendte bilder og dokumentasjon.

Informasjon om avløp fra membranfiltrering:

Hva er deres erfaring med avløpet fra den kjemiske vasken (både daglig og ukentlig) – tillates dette å føres til
infiltrasjon/bekk, eller må det føres til avløp?
Svar:
Hvordan avløps vannet behandles er inviduelt på alle anlegg. Noe slipper rett ut i  bekk / elv. Noen bruker tank som fordøyer
utslippet over 23 timer. Noen anlegg har todelt utslipps rør hvor det den første del av utskylling da går til avløps anlegg eller
tank. Dette gjelder ved daglig vask og hoved vask. Det er kunde som regel står for utslipps søknad.

Har dere tall (omtrentlig) for hvor store mengder avløpsvann som genereres fra den kjemiske vasken, både daglig og for den
utvidede vasken?
Svar:
Utslipps mengde daglig vask ca 1,5 – 2 m³ Utskyllings tid 5 min. Hoved vask varier en del. Vaske midlet avgjør hvor lang
utskyllings som trengs På den riggen dere har fått budsjett pris på trengs det en utskyllings mengde på ca 18 m³/t.
utskyllings tid vil variere fra ca 15 min til 45 min. Det er alltid det første vaske vannet som har høy konsentrasjon av
kjemikalie.

Med vennlig hilsen
Synne Agnete Gjøvik Sortland
Rambøll Vann
M +47 91 55 57 81
synne.sortland@ramboll.no

-----Original Message-----
From: Braa Nils [mailto:Nils.Braa@bjugn.kommune.no]
Sent: tirsdag 20. februar 2018 08.35
To: Synne Agnete Gjøvik Sortland <synne.sortland@ramboll.no>
Subject: SV: Elveng

OK

Med hilsen
Nils Kristian Braa
Ingeniør
www.bjugn.kommune.no
nils.braa@bjugn.kommune.no
http://www.visbrosjyre.no/bjugn_kommune/MailView
952 25 653
72 51 95 77
Alf Nebbs gt 2

_________________________________________________________________________________________________

Epost fra og til Bjugn kommune er offentlig. Bevaringsverdig epost arkiveres og blir dermed synlig på postlista.

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Synne Agnete Gjøvik Sortland [mailto:synne.sortland@ramboll.no]
Sendt: 20. februar 2018 08:20
Til: Braa Nils <Nils.Braa@bjugn.kommune.no>
Emne: Elveng

Hei.

19



Jeg var opptatt i møte i går, så fikk ikke ringt deg tilbake. Medarbeideren min som jeg skulle se på kostnadene for Elveng
med var syk hele forrige uke, men jeg skal få til et møte med han i ettermiddag eller i morgen formiddag. Melder tilbake til
deg etter dette.

Med vennlig hilsen
Synne Agnete Gjøvik Sortland

Sendt fra min Huawei-mobiltelefon
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Elveng VBA - Skisseprosjekt

Kostnadsoverslag

Prisnivå pr. 27.02.18

INVESTERINGSKOSTNADER FOR UTBYGGING

FAG ELEMENT KOSTNAD

MASKIN Membranrigg inkl forfilter inkl vaskeutstyr og pls 780 000

Pumpetrinn - magasin (GUP-tank) og to pumper 50 000

Trykksatt marmorfilter m/ pH-måler 300 000

UV - Nytt aggregat inkl styreskap og UPS. Flytting av eks. 100 000

Rørføring og armatur 150 000

BYGG Nytt bygg, gulv på grunn, 65 m2 1 300 000

ANNET Driftsovervåking - nytt utstyr og konfigurering 165 000

SUM 2 850 000

Ufordelt 15 % 427 500

Rigg og drift 15 % 491 625

ENTREPRISEKOSTNAD 3 770 000

Generelle kostnader 10 % 377 000

Spesielle kostnader 0

PROSJEKTKOSTNAD 4 100 000

Reserve 15 % 615 000

BUDSJETTKOSTNAD 4 720 000

1 Prisstigning, dagens prisnivå er lagt til grunn.

2
Låneomkostninger, renter i byggetida og andre
finansieringskostnader.

4 Det er ikke beregnet merverdiavgift for tiltakene.

5 Kostnad for opparbeiding av ny tomt

6 Utvendig ledningsnett

7 Riving av anlegg i eksisterende bygg

8 Nødstrømsaggregat

9 Anlegg for tilsetting av nødklor

Følgende kostnader er ikke tatt med:

Vi har ved kostnadsberegningen benyttet priser fra andre sammenlignbare prosjekter justerte for
kjente forhold. Vi gjør imidlertid oppmerksom på at kostnadene kan variere sterkt fra prosjekt til
prosjekt. En rekke variable forhold påvirker de endelige kostnader, og gir betydelig usikkerhet i
beregningen. Kostnadsoverslaget må derfor benyttes og vurderes på denne bakgrunn.

Det forutsettes at eksisterende UV-anlegg er av tilfredsstillende kvalitet til å kunne gjenbrukes.

Forutsetninger
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Arkiv: M20 
Dato: 04.04.2018 

SAKSFRAMLEGG 

Saksnr Utvalg Møtedato 
18/20 Formannskapet 12.04.2018 
 

 
 
Saksbehandler: Nils Braa 
 
Kommunal overtakelse av Nes Vassverk SA  
 
Vedlegg: 
1 Avtale om kommunal overtakelse av Nes Vassverk 
 
 
Sakens bakgrunn og innhold: 
 
 I løpet av 2016 var det flere møter mellom Nes Vassverk SA og Bjugn kommune vedrørende 
kommunal overtakelse av vannverket.  
På bakgrunn disse møtene ble det utarbeidet en intensjonsavtale mellom vannverket og Bjugn 
kommune.  
Årsmøtet i Nes vassverk behandlet avtalen tirsdag den 24. januar 2017.  
Intensjonsavtalen ble vedtatt i formannskapet 14.2.2017. 
Med bakgrunn i intensjonsavtalen ble det sendt et brev til Nes Vassverk SA med opplisting 
av de oppgaver som skal være gjennomført før overtakelse. 
Bjugn kommune har mottatt regnskap, abonnementsoversikt og ledningskartverk fra 
vassverket. 
Grunneieravtaler, (avtaler vedrørende rett til å ha vannledning liggende mm) har Bjugn 
kommune ikke mottatt. 
Bjugn kommune tilbyr å utarbeide grunneieravtalene og overlevere disse til Nes 
Vassverk senest 1.5.2018. 
Senest 1.6.18 skal Nes Vassverk SA besørge overlevering til Bjugn kommune 
signerte grunneieravtaler.  
 
Vannverket:  
I henhold til vedtektene til Nes Vassverk SA er de organisert som et samvirkeforetak.  
Nes Vassverk har til formål å skaffe vann til husbruk og annet bruk så langt det forsvarlig 
kan skje innen Nes herred. Vannverket har sitt forsyningsområde fra Hellem til Risvika. 
Samvirke hadde 159 abonnenter pr desember 2017, hovedsakelig bestående av bolighus, 
hytter og landbruksbygninger. Vannverket har et vannrenseanlegg som er ozon basert. 
Vannkilden er en inntaksdam i Tønnølsfjellet på kt 65 moh. 
Vannverket hadde i 2016 kr 532 000 i driftsinntekter og kr 476 000,- i driftsutgifter. 
 
  
Avtalen: 
Den vedtatte intensjonsavtalen danner grunnlaget for avtalen. Det avtales at Bjugn kommune 
overtar vannledningsnett og kummer. Samvirkeforetaket Nes Vassverk SA overtas ikke av 
kommunen. 
Dette er i tråd med den anbefalingen som ble gitt av kommunens advokat i forbindelse med 
overtakelsen av Aune og Oksvoll Vannverk. 
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Videre er avtalen «bygd opp» lik avtalen som ble inngått i forbindelse med overtakelse av 
Aune & Oksvoll Vannverk. 
Det legges ikke opp til at Bjugn kommune skal overta inntaksdam, vannrenseanlegget eller 
overførings ledning fra vannrenseanlegget.  
 
Anlegg/overtakelse/abonnenter: 
Kommunen har fått oversikt over ledningsnettet, kummer mm som skal overtas og få status 
som kommunalt vannledningsnett.  
Grunneieravtaler skal overleveres kommunen innen 1.6.18. 
Etter overtakelsen vil kommunen overta vannverkets forpliktelser overfor abonnentene. De 
vil etter overtakelsen bli kommunale abonnenter med de plikter og rettigheter som gjelder i 
kommunen. Abonnentene pr 1.9.2018 skal ikke betale tilknytningsavgift. Årsavgift skal 
betales etter de satser som gjelder. 
 
Økonomi: 
Vannverket opplyser pr januar 2018 at gjelda er kr 550 000,- og kr 450 000,- på drifts konto. 
Det antas at det på overtakelsesdato er ca balanse mellom gjeld og innestående midler. 
Eventuell gjeld eller «overskudd» i vannverket på overtakelsestidspunktet blir i Nes 
vassverket SA. 
 
Kommunal forsyning: 
Intensjonsavtalens pkt 5, «Det forventes at det legges ny forsyningsledning fra det kommunale nettet 
på Steinvik og frem til kirka på Nes slik at Nes-området blir forsynt med vann fra Barsetvatnet. 
Kostnadene med en ny ledning er av Nes vannverk anslått til kr 4 mill. 
Det må avklares hvordan finansiering av ledningen skal skje. 
Nes Vassverk opplyser at de pr januar 18 har større gjeld enn penger på drifts konto og dermed ikke 
midler til å bidra i overføringsledning fra det kommunale nettet på Steinvik til Hellem. 
 
 
Vurdering: 
Det vurderes som fornuftig at det legges overføringsledning fra Steinvik til Hellem og 
forsyninga til Nes etter overtakelsen skjer fra Barset felleskommunale vassverk. 
Nes Vassverk opplyser at de ikke har midler til å bidra med til å finansiere ledningen. 
Overføringsledningen er kostnadsberegnet til 4mill.    
 
 
Oppsummering: 
Kommunal overtakelse skjer 1.9.2018. 
Bjugn kommune starter planlegging mm av overføringsledning fra Steinvik til Hellem 
snarest. 
Bjugn kommune finansierer overføringsledning mellom Steinvik og Hellem. 
 
 
Rådmannens innstilling: 

1. Avtale mellom Bjugn kommune og Nes vassverk SA om overtakelse av Nes 
vassverks ledningsanlegg og rettigheter godkjennes. 

2. Det bevilges kr 4 000 000,- til bygging av vannledning mellom Steinvik og 
Hellem. 

3. Finansieres ved bruk av lån. 
4. Rådmannen får fullmakt til å justere budsjettet tilsvarende. 
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                              Avtale vedrørende overtakelse av Nes Vassverk SA 

AVTALE 
 

mellom 
 

Nes Vassverk SA 
og 

Bjugn kommune  
om 

kommunal overtakelse av Nes Vassverks  
lednings anlegg og tinglyste rettigheter. 

 
 
 
1. Lednings anlegg og rettigheter tilhørende Nes Vassverk SA overdras til Bjugn 

kommune. Dato for kommunal overtakelse settes til 1.9.2018. Oppgaver/vilkår i 
pkt. 2 skal da være oppfylt. Dersom forutsetningene i pkt 2 ikke er oppfylt, står 
kommunen fritt til å heve avtalen, eller utsette overdragelsen inntil punkt 2 er 
oppfylt. Heving eller utsettelse må varsles Nes Vassverk senest 1.7.2018. 

 
 Med lednings anlegg menes alle vannledninger og kummer tilhørende vannverket. 
  
 Stikkledning fra hovedledning og inn til den enkelte abonnent, inklusiv stoppekran, 

forblir abonnentens eiendom og ansvar.  
 Felles stikkledning fra hovedledning og inn til den enkelte abonnent, inklusiv 

stoppekran, forblir abonnentenes eiendom og ansvar. 
 
 Ledningskart, hvor de overtatte ledninger er anmerket, blir vedlegg til denne 

avtalen. 
 
2.  Senest 1.6.18 skal Nes Vassverk SA besørge overlevering til Bjugn kommune 

signerte grunneieravtaler. Grunneieravtalene (avtaler vedrørende rettigheter til drift 
og vedlikehold mm av vannledninger mm over eiendom) utarbeides av Bjugn 
kommune. Bjugn kommune skal utarbeide avtalene og overlevere disse til Nes 
Vassverk senest 1.5.2018. 
 

 
3.  Bjugn kommune skal knytte ledningsnettet i Nes Vassverk SA til det kommunale 

ledningsnettet og forsyne området med vann fra Barsetvatnet.  
Bjugn kommune forutsetter at berørte grunneiere gir rett til å legge, drifte mm for 
overføringsledning mellom Steinvik og Hellem.   

 Nes Vassverk har ikke andelshavere som ikke er tilknyttet ledningsnettet. 
 
4. Som motytelse for overføringen beskrevet i punkt 1, skal alle dagens medlemmer i 

Nes Vassverk SA gis rett til kostnadsfri tilknytning til Bjugn kommunes 
vannledningsnett gjennom eksisterende stikkledninger for bygningsarealer som ved 
overtakelsen er tilknyttet Nes Vassverks ledningsnett. Tilknytningen skjer på de 
betingelser som gjelder for Bjugn kommunes øvrige vannabonnenter, herunder med 
plikt til å betale årlig vannavgift etter de til enhver tid gjeldende forskrifter og 
gebyrregulativ fastsatt av kommunestyret. 
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                              Avtale vedrørende overtakelse av Nes Vassverk SA 

   
 
5. Denne avtalen er først gyldig etter at Bjugn kommunestyre har godkjent avtalen. 

Representanter for Nes Vassverk SA som har skrevet under avtalen er oppnevnt 
som avviklingsstyre med fullmakt til å inngå avtale med Bjugn kommune. 

 
6. Denne avtalen er utferdiget i 2 eksemplarer hvorav partene beholder ett hver. 
 
 
 
 
Bjugn_____/_____2018. 
 
 
 
 
________________________                       _____________________
  
For Nes Vassverk SA      For Bjugn kommune 
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Arkiv: 233 
Dato: 09.04.2018 

SAKSFRAMLEGG 

Saksnr Utvalg Møtedato 
18/21 Formannskapet 12.04.2018 
 

 
 
Saksbehandler: Grethe Traa Jøssund 
 
Tilskuddsordning for bredbåndsutbygging og mobildekning 2018 – innmelding av 
områder for utbygging av breiband- og mobildekning som kan være aktuelle å søke 
støtte på  
 
Sakens bakgrunn og innhold: 
Bjugn kommune har de siste par årene satset mye på bredbåndsutbygging og mobildekning i 
kommunen. Dette er et viktig satsingsområde da tjenester til innbyggerne fra offentlige og private 
instanser i større og større grad krever at de blir løst digitalt. 
Bjugn kommune har en variert natur hvor det er utfordrende å få til god mobildekning alle steder 
for innbyggerne. Vi har fått til 2 mobilmaster med den såkalte HAGA-modellen, hvor 
kommunen, fylkeskommunen og teleoperatør går inn i det samarbeid med finansiering og hvor 
kommunen blir stående som eier av hytte og mast. Den ene masten står på Nes og ble oppført i 
2012/2013 og den andre på Jøvassheia som ble satt i drift i februar i år. 
 
Status/oversikt over aktuelle bredbåndprosjekter:  
I 2016 ble prosjektet med bredbåndsdekning Gjølga/Elveng ferdigstilt, mens i området 
Kalvå/Eide er utbyggingen godt i gang. Egenandelen ble finansiert med midler som ble bevilget 
av Bjugn kommune i 2015.  
I 2016 fikk Bjugn kommune kr. 8.450.000 i tilskudd til utbygging av bredbånd, fordelt på 
områdene Stallvika, Tarva/Hellem/Risvika og Oksvoll/Jøssund. Stallvika, Tarva/Hellem/Risvika 
er ferdige og dekkes av radio, mens området Oksvoll/Jøssund vil det bli lagt fiber og utbygginga 
starter sannsynlig opp uka etter påske 2018.  
Området Haugen ble med i et fellesprosjekt med NKOM-midler for 2017 mens for Ervika ser pr i 
dag ut til å bli utbygd på kommersielt grunnlag. Det jobbes med å sette opp en kalkyle på 
området fra Møllargården t.o.m. Brandvika. Egenandel for dette området må også påberegnes. 
 
I e-post fra Fylkeskommunen 06.04.18, informeres det om at Fylkeskommunen vil legge opp til et løp 
basert på dialog og samarbeid frem mot innsendelse av den endelige prioriteringslisten til NKOM.  
For kommunene vil det bli flere runder og flere tidsfrister underveis. 
Fylkeskommunen vil prioritere de kommunene som har lavest dekningsgrad. Dette med utgangspunkt 
i den offisielle dekningsrapporten fra 2017. 
Det må også tas hensyn til planlagt, pågående eller gjennomført utbygging som ikke er innmeldt.  
Enkelte prosjekter kan være aktuelle å gjennomføre utenom NKOM.  
Det kommer trolig til å bli justering av fristene underveis men første faste vil ha tidsfrist for 
innmelding av områder 20. april 2018. 
 
Det er fortsatt en del områder i Bjugn kommune som har dårlig bredbåndsdekning, og for å sikre 
at innbyggerne i Bjugn kommune skal få tilgang til et godt bredbåndstilbud er det viktig at det 
blir tatt stilling til om vi skal søke om midler for 2018 og for hvilke områder. Når vi skal vurdere 
hvilke områder det eventuelt skal søkes midler på, må vi ta utgangspunkt i dekningskart, antall 
innbyggere/næringsliv i området og vi ser på event. høringsuttalelser/andre henvendelser som er 
kommet inn til kommunen. Ut i fra disse utgangspunktene setter vi opp en liste over aktuelle 
områder. 
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Området som foreslås innmeldt for 2018 er: 
 

 Barseth – Asserøya – Teksdal 
 

Status/oversikt over aktuelle mobilprosjekter:  
I 2016 ble det fra fylkeskommunen invitert til mobildekningsprosjekt hvor vi ble oppfordret til å 
melde inn prioriterte områder som vi ønsket utbygd. Bjugn kommune meldte inn Nordskogen 
som et prioritert område fordi veien er sterkt trafikkert og hadde dårlig/ingen mobildekning fra 
Botngård til Teksdal og i januar 2017 ble det inngått intensjonsavtale mellom fylkeskommune og 
Telenor. Intensjonsavtalen innebar at fylkeskommunen og Bjugn kommune etablerte hytte, mast 
og strøm, mens Telenor etablerte antenner, kabler, samband og radioutstyr. Dette er et prosjekt 
basert på HAGA-modellen hvor kommunen, fylkeskommunen og Telenor i samarbeid bidrar med 
finansiering. Basestasjonen ble formelt åpnet i februar i år. 
 
I e-post fra fylkeskommunen 05.02.2018, står det at det i perioden 2018-2020 skal gjennomføres 
flere prosjekter etter den såkalte HAGA-modellen. Finansieringen vil skje gjennom et samarbeid 
mellom kommune, fylkeskommune og teleoperatør og forhåpentligvis fylkesmannen. 
Fylkeskommunen vet ennå ikke hvor mange basestasjoner de vil klare å gjennomføre, men håper 
på mellom 5 og 10 stk pr år. De ønsker at vi allerede nå ser på aktuelle områder for utbygging og 
melder inn disse. 
Når vi skal melde inn områder til dette prosjektet tar vi utgangspunkt i områder vi vet ikke har 
dekning eller har dårlig dekning fra alle teleoperatører. Vi vurderer også antall 
innbyggere/næringsliv i området, om det er et trafikkert område dette dreier seg om og om det er 
kommet inn uttalelser til kommunen fra innbyggere. 
Områdene vi vet har dårlig dekning i dag er: 
 

 Skavdal 
 Haugen (kan sees på i sammenheng med Skavdal hvis event en mast blir plassert på f.eks. 

Middagsfjellet. Da vil denne dekke begge områdene). 
 Ryskogen (her håper vi det blir dekning etter at oppgradering på Kopparen er tatt) 

 
Finansiering:  
 
Event. finansiering av lokal egenandeler kommer vi tilbake til hvis vi får innvilget noen av 
prosjektene. 

 
Rådmannens innstilling: 
Bjugn kommune melder inn følgende områder for breibåndsutbygging og som kan være aktuelle 
å søke støtte på for 2018: 
 

 Barseth – Asserøya – Teksdal 
 
Bjugn kommune melder inn følgende områder for utbygging av mobildekning og som kan være 
aktuelle å søke støtte på for 2018: 

 
 Skavdal 
 Haugen (kan sees på i sammenheng med Skavdal hvis event en mast blir plassert på f.eks. 

Middagsfjellet vil denne dekke begge områdene). 
 Ryskogen 

 
Områdene som vil bli meldt inn er satt opp i prioritert rekkefølge.  
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